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Białe Błota, 22.02.2023 r. 

BRG.0002.3.2023 

 

Protokół z LXX Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 22.02.2023 r.  

w trybie zdalnym w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

Sesja trwała: od godziny 15:00 do godziny 16:32 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Magdalena Sznajder 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator, Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł 

Zuehlke, Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska, pracownik Referatu Inwestycji 

Maciej Nowak. 
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Porządek obrad 

1. Otwarcie LXX Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023, 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-

2039.  

5. Zakończenie obrad LXX Sesji VIII Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie LXX Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich 

zebranych. Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. Zostały odczytane informacje  

w zakresie danych osobowych. 

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Magdaleny Sznajder. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Magdaleny Sznajder.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (6) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Łukasz Wyszomirski 

 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Magdalena Sznajder.  

 

 



3 

 

Ad. 3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Krzysztof 

Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (6) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Łukasz Wyszomirski 

 

Swoją obecność zgłosiła radna Patrycja Harczenko-Staszewska. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały, 

związaną z otrzymaniem środków z funduszu pomocy na zapewnienie zakwaterowania oraz 

wyżywienia obywatelom Ukrainy (nagranie od 00:08:42 do 00:10:12). 

 

Swoją obecność zgłosił radny Krzysztof Michalak. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez Skarbnika Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 
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Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Łukasz Wyszomirski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy Białe Błota Jacka Grzywacza czy jest potrzeba 

analizowania i omówienia uchwały budżetowej, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

Ilona Nowakowska odpowiedziała, że na Komisji, która odbyła się tuż przed sesją rozpoczęto 

dyskusję na temat budowy przedszkola w Cielu, kosztów pierwszego etapu budowy (nagranie 

od 00:11:57 do 00:12:30). 

 

Do obrad dołączyła radna Aleksandra Lubońska. 

 

Głos zabrał Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji wyjaśnił kwestię zadania 

„Projekt i budowa przedszkola przy ul. Kościelnej w Cielu", powierzchnię pierwszego etapu. 

Radna Magdalena Sznajder zapytała o kwestię podpiwniczenia. Maciej Nowak wyjaśnił, że 

pogram funkcjonalno-użytkowy opracowany przez gminę zakłada częściowe podpiwniczenie, 

informowano potencjalnych wykonawców o wysokim poziomie wód gruntowych (nagranie od 

00:13:05 do 00:14:50). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał, jaki będzie koszt piwnicy  

i związanych z tym prac dodatkowych. Maciej Nowak odpowiedział, że kosztorys jest 

całościowy, nie ma rozdzielania na roboty technologiczne (nagranie od 00:14:52 do 00:15:39). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut podjął temat kosztów budowy m² 

przedszkola, według Wiceprzewodniczącego w przypadku przedszkola w Cielu, po obliczeniu 

wychodzi 14 032,00 za m². Wiceprzewodniczący zapytał o średnie ceny rynkowe, jakie były 

brane pod uwagę przy rozpoznaniu rynku. Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie 

Inwestycji wyjaśnił, że zakres etapu I obejmuje nie tylko obiekt przedszkola, ale także 

zagospodarowanie terenu, parking, plac zabaw. Ten etap jest dodatkowo najbardziej 

zaawansowany technologicznie. Jest to najbardziej kosztowny etap (nagranie od 00:15:42 do 

00:21:19). 

 

Radny Krzysztof Kocikowski wyraził swoje wątpliwości, co do podpiwniczenia obiektu 

przedszkola, zapytał o cel podpiwniczenia oraz koszty, odniósł się do wysokiego poziomu wód 

gruntowych (nagranie od 00:21:23 do 00:26:33). 

 

Radna Magdalena Sznajder zaapelowała do urzędu, by przemyśleć kwestię piwnicy, 

potwierdzając, że w Cielu jest bardzo wysoki poziom wód gruntowych. Radna zapytała, kto 

weźmie odpowiedzialność za to, że woda „wchodzi” po murach do góry (nagranie od 00:26:38 

do 00:28:43). 
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Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał, jaki był zamysł budowy  

w Cielu obiektu z piwnicą. Maciej Nowak Inspektor nadzoru odpowiedział, że rozumie te 

wątpliwości, wskazał, że PFU jest koncepcją, jest wstępem do projektu, były prowadzone 

rozmowy, aby piwnicę „wynieść” na poziom, „0” jako dodatkowy segment. Zgodnie w PFU  

w piwnicy miałyby być pomieszczenia gospodarcze, magazynowe. Maciej Nowak poruszył 

kwestię magazynowania oleju opałowego, zaznaczając, że na ten moment nie ma zgody na 

ogrzewanie gazowe (nagranie od 00:28:47 do 00:32:32). 

 

Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji powiedział, że na etapie przetargu 

firmy zgłaszały pytania odnośnie realizacji piwnicy, oferenci mieli informację o możliwości 

„wyniesienia” piwnicy na poziom „0”. Maciej Nowak w odpowiedzi na pytanie 

Przewodniczącego Rady Gminy Białe Błota potwierdził, że było robione badanie gruntu, dane 

są zawarte w PFU (nagranie od 00:28:47 do 00:36:10). 

 

Radny Piotr Mądrzyński podkreślił, że woda gruntowa w tamtym rejonie jest na poziomie -0,5m 

do 1m, nie ma sensu robić tej piwnicy, będzie to przedrażać inwestycję. Radny zapytał  

o ogrzewanie i możliwość zamontowania butli gazowej (nagranie od 00:36:14 do 00:38:08). 

 

Głos w dyskusji zabrał radny Bronisław Balcerowski, zgadzając się, że powinno się 

wyeliminować kubaturę podziemną (nagranie od 00:38:32 do 00:40:33). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zgodził się z przedmówcami (nagranie od 00:38:32 do 00:41:47). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zauważył, że tegoroczne budowy 

przedszkoli, jak sprawdził w internecie, to koszt 8 750,00 zł za m², inny przykład to 11 000,00 zł 

za m². W temacie ogrzewania Wiceprzewodniczący zapytał o nowoczesne technologie jak 

pompy cieplne, powietrzne lub wodne, farmy fotowoltaiczne (nagranie od 00:41:52 do 

00:43:46). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał o możliwość 

przeprojektowania. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator wyjaśnił, że PFU jest bazą 

wyjściową do zaprojektowania obiektu, ta inwestycja powstaje w myśl zasady „zaprojektuj  

i wybuduj”, trwa przygotowanie do zaprojektowania tego budynku w taki sposób, żeby był 

bezpieczny pod kątem wód gruntowych, będzie eksploatowany w myśl zasady technologii 

pasywnej. Jesteśmy na etapie takim, że projektanci w myśl tej koncepcji, którą dostali do analizy, 

będą przygotowywali projekt (nagranie od 00:43:46 do 00:46:03). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odniósł się do kwestii ogrzewania budynku (nagranie 

od 00:46:23 do 00:47:00). 

 

Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji przedstawił koszty poszczególnych 

etapów realizacji inwestycji, zwrócił uwagę na wymóg zastosowania technologii 

energooszczędnej (nagranie od 00:47:18 do 00:49:21). 
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Radna Magdalena Sznajder zadała pytanie czy sesja jest miejscem, aby omawiać takie kwestie, 

temat powinien być omówiony na jakiejś komisji. Zapytała Skarbnik Gminy  

o możliwość przesunięcia głosowania na inny termin. Wójt w odpowiedzi zwrócił uwagę na to, 

że kwota, która została zabezpieczona w przetargu nie zabezpiecza chociażby najniższej kwoty 

zaproponowanej przez oferenta (nagranie od 00:49:51 do 00:51:40). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał skąd tak wysokie koszty 

zadania. Wójt potwierdził możliwość, aby radni zapoznali się z projektem funkcjonalno-

użytkowym, zwrócił uwagę na ryzyko dotyczące związania z ofertą złożoną przez wykonawców, 

poinformował o możliwości wystąpienia do oferentów o przedłużenie okresu związania z ofertą 

na kolejne 30 dni (nagranie od 00:51:40 do 00:53:54). 

 

Radna Magdalena Sznajder zaapelowała o zwołanie komisji w celu omówienia tematu i podjęcia 

go na sesji nadzwyczajnej (nagranie od 00:53:54 do 00:54:53). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator poinformował, że termin związania z ofertą oferentów 

jest do 3 marca. Zgodził się na przesunięcie tematu na najbliższą sesję (nagranie od 00:54:54 do 

00:57:03). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zapytała czy w kwocie 

17 000 000,00 zł jest ujęte wyposażenie. Wójt odpowiedział, że obiekt jest w pełni wyposażony 

(nagranie od 00:57:06 do 00:57:38). 

 

Podjęto ustalenia w temacie udostepnienia radnym dokumentacji i wyznaczenia daty zwołania 

Komisja Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska oraz sesji nadzwyczajnej 

(nagranie od 00:57:46 do 01:00:50). 

 

Radny Krzysztof Kocikowski poparł propozycję wydłużenia okresu związania z ofertą, zakłada, 

że na etapie koncepcji można jeszcze wprowadzać szereg zmian (nagranie od 01:00:50 do 

01:03:38). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zapytała o kosztorys bez piwnicy. 

Wójt odpowiedział, że projekt funkcjonalno-użytkowy obejmuje wszystkie etapy związane  

z kosztorysowaniem, zaznaczył jednak, że elementy wynikające z kosztorysowania, często nie 

znajdują odzwierciedlenia w ofertach, które są składane przez oferentów na przetargu. 

Podkreślił, że jest 13 ofert, one mają wartości dość zbliżone, więc można przypuszczać, że 

rzetelność wykonania ofert kosztorysowych w tym zakresie jest naprawdę wysoce 

prawdopodobna (nagranie od 01:03:38 do 01:06:19). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zaproponował zwołanie na 28 lutego 

posiedzenia Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska oraz sesji 

nadzwyczajnej (nagranie od 01:06:19 do 01:07:38). 
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Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały 

(nagranie od 01:07:43 do 01:13:12). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odczytał wniosek Sołtysa Zielonki  

o pozostawienie środków inwestycyjnych na budowę ul. Orzechowej w Zielonce (nagranie od 

01:14:02 do 01:14:54). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz poinformował, że posiedzenie opuścił 

radny Sławomir Ossowski. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez skarbnika gminy - plan dochodów z działu 600 rozdział 616 

par 6350 kwotę 3 067 843,55 zł dokonuje się zmniejszenia o kwotę 1 841 019 zł do kwoty 1 

226 824,55 zł plan wydatków dział 801 rozdział 80104 par 6050 z kwoty 8 008 019 zł 

dokonuje się zmniejszenia o kwotę 1 841 019 zł do kwoty 6 167 000 zł załącznik nr 4 pozycja 

7 dokonuje się zmniejszenia o 0,00 zł i zwiększenia o 0,00 zł do kwoty 3 010 000 zł załącznik 

nr 4 pozycja 73 dokonuje się zwiększenia o 0,00 zł do kwoty 6 167 000 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Michalak 

 

NIEOBECNI (2) 

Kamilla Grzelak, Sławomir Ossowski 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut przedstawił kwestię przekazania 

środków na naprawę ścieżki pieszo-rowerowej w Cielu (nagranie od 01:18:33 do 01:19:07). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz  

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak, Sławomir Ossowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.13.2023 zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023. 

 

Skarbnik rozpoczęła omawianie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039 (nagranie od 01:20:08 do 01:25:04). 

 

Radny Krzysztof Michalak po utracie połączenia zdalnego zgłosił ponownie swoją obecność.  

 

Radny Krzysztof Kocikowski zapytał czy inwestycja w Przyłękach, czyli rozbudowa, poprzez to 

zmniejszenie nie jest zagrożona. Skarbnik odpowiedziała, że na tę inwestycję są zabezpieczone 

środki na łączną kwotę 11 000 000,00 zł. Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie 

Inwestycji poinformował o stanie realizacji zadania rozbudowy szkoły w Przyłękach, potwierdził 

brak ryzyka, co do zmniejszenia zakresu tego zadania (nagranie od 01:25:14 do 01:27:45). 

 

Inspektor Maciej Nowak poinformował, że dokumentacja PFU, dokumentacja przetargowa jest 

dostępna na BIP-e, zostanie w dniu jutrzejszym przesłana radnym na tablety. Zastępca Wójta 

Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke podkreślił, że cena obejmuje zarówno projekt, jak i budowę, 

najdroższy jest pierwszy etap, który obejmuje całą infrastrukturę zewnętrzną (nagranie od 

01:27:46 do 01:30:02). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (2) 

Kamilla Grzelak, Sławomir Ossowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.14.2023 zmieniająca uchwałę  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039. 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad LXX Sesji VIII Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz podziękował wszystkim za udział  

w sesji, zamknął obrady LXX Sesji Rady Gminy. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Białe Błota 

/-/Jacek Grzywacz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/35400/sesja-rady-w-dniu-%C5%9Broda-22-lutego-2023.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

15.03.2023 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  


